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 Pan  

 Jacek Jaśkowiak 

 Prezydent Miasta Poznania 

 

 

 

 

Z APYT ANIE  

 

 

w sprawie odpłatność ponoszoną przez podmioty prowadzące ogrody społeczne na 

gruntach miejskich. 

 

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

 

uprzejmie proszę o informację, ile ogrodów społecznych prowadzonych jest na gruntach 

należących do Miasta Poznania i jakimi kosztami w związku z ich prowadzeniem 

obciążane są przez Miasto prowadzące je podmioty 

 

   

 

                                                                                     Z poważaniem 

 

                                                                                     Dorota Bonk-Hammermeister 

Dorota Bonk-Hammermeister 
Radny Miasta Poznania 
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